
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2025-02-03 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Manfred Wasserfaller Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2024-12-02 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna. 
Något bättre resultat än budget i GK, i AB ser det ut att gå mot ett 0 resultat. 
Baker Tilly har påbörjat bokslut i AB. 
 
 



 
§8 Rapport från banan 

Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
Denna vecka genomförs en del dräneringsarbete och annat med inlånad 
grävmaskin. Inventering av bunkrar skall göras under vinter/vår. 
  
 

§9 Rapport från kommittéer   
 Manfred föredrog minnesanteckningarna från seniorkommittén, se bilaga. 

  
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Se bifogad bilaga. 
 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet:  
Mikael berättade hur ombyggnationen i verkstaden går. Vi ligger under budget 
då vi har gjort besparingar på ny port, dörrar och montering av köksstommar. 
Tidsmässigt ligger vi bra till, alla nya väggar är på plats, lunchrummet blir klart 
denna vecka och flytspackling av omklädningsrum och torkrum genomförs 
tisdag denna vecka. 

 
Pro: 
Marcus pratar med Bumle denna vecka om hur han planerar kommande 
säsonger. 
 
Organisation: 
 - 

 
 

§12 Maxtak golf-id – beslut inför förbundsmöte 
 

Marcus har skickat ut underlag och en kort diskussion i frågan uppstod innan 
beslut. 
 
Styrelsen beslutade att 
Föreslå distriktets ombud på förbundsmötet att bifalla förbundsstyrelsens 
proposition om maxtak för golf-id. 

 
§13 Regler för Grönt Kort 2025 
 

Från och med 2025 kommer vi kräva att uppspel för Grönt Kort skall 
genomföras med markör som spelat minst 5 år. 
Marcus tar fram dokument med punkter som skall tas upp på uppspelet med 
fokus på golfvett, speltempo och banvård. Markör måste ta del av dokumentet 
innan uppspel. Marcus kollar med Liselott om hennes lista med faddrar. 

 
 
§14 Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan. 



 
§15 Övriga frågor 

- 
 
 
§16 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 

 Nästa styrelsemöte genomförs 10 mars kl. 18.00. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2025 
 
2025-02-03 
2025-03-10 
2025-03-27 (vårårsmöte, klubblokalen Folkets Hus) 
2025-05-12 
2025-06-16 
2025-08-18 
2025-10-20 
2025-11-27 (höstårsmöte, Aulan Folkhögskolan) 
2025-12-01 
 
 



Rapport från verksamheten januari 2025 

Vi är idag 1 661 medlemmar vilket är 62 fler än vid samma tidpunkt 2024. 

Bokslutet i GK skall vara klart till styrelsemötet, bokslutet i AB dröjer några veckor till men jag kommer 

ha preliminära siffror klara till mötet. 

Årsfaktureringen genomfördes förra vecka och gick relativt smärtfritt trots nytt system och rutiner. 

De familjer som kommer upp i familjemaxbeloppet har fakturerats via klubben, övriga har fått sina 

avgifter tilldelade för betalning via Min Golf. 

Fram till idag är det 31 medlemmar som valt att betala sina spelavgifter via autogiro och 42 st som har 

utnyttjat sitt friskvårdsbidrag via Epassi. Jag räknar med en rejäl ökning av dessa siffror under nästa 

månad då spelavgift/bagskåp förfaller 28 februari. Det har varit väldigt lugnt med utträden, 

telefonsamtal och mail efter tilldelningen vilket jag tolkar som att medlemmarna är nöjda med 

förändringen från Finqr till Min Golf och möjlighet att återigen betala via autogiro. 

Planeringen för årets träningar och utbildningar är i stort sett klart. Bumle, Janne Skogfeldt och Pennie 

Österberg kommer vara instruktörer. 

Tävlingsprogrammet börjar bli klart, vi har ett avstämningsmöte under nästa vecka. 

Tjänsten för bredbandsuppkoppling via fiber aktiverades under förra veckan och fungerar som den ska 

med utlovad hastighet. 

Bemanningen i receptionen är klar. Ulrika Olsson kommer tillbaka denna säsong och jobbar heltid 1 april 

till 30 september. Övriga i receptionen blir kvar förutom Emil som har fått heltidsanställning med en del 

helgjobb. 

Vårårsmötet 27 mars kommer att hållas i klubblokalen, Folkets Hus och höstårsmötet 27 november i 

aulan på Folkhögkolan. 

 

Information om ombyggnationen i verkstaden kommer på styrelsemötet. 

2025-01-22 

Marcus Grimstad 



Banrapport januari 2025 

En översyn gjordes 29/1 och det ser fortsatt bra ut. Starka vindar i samband med kraftigt 

snöfall/regn hade stökat till det med vintertäckningen men det blev åtgärdat av Ivarssons 

gäng. Under nov/dec dränerade vi fw på hål 8. Vattnet kommer att ledas ner genom skogen 

och kopplas ihop med befintlig dränering på hål 9. I samband med det jobbet så gallrade vi 

bort ett antal björkar och den stora granen på vänster sida. Det krävs mer gallring men nu får 

greenen och delar av fw mer morgonsol. Vi lånade i höstas en stennedläggare av Krhmn GK 

som vi använde på rangen, hål 13 och gamla green 7. På rangen fräste vi upp en yta som 

bedöms vara besvärligast när vi plockar boll och klipper. Ytan kommer att finjusteras och 

vältas till våren när det är torrare. Samma typ av arbete utfördes på fw 13 vid 100 m 

markeringen. Området är ofta blött och sunkigt med stora skador som följd. Nu blir det 

torrare förhoppningsvis  och mer plant. Gamla green 7 innehåller mycket fin och näringsrik 

sand som vi tar tillvara och använder som topp skikt på de frästa ytorna. Samarbetet med 

föreningen funkis fortsätter och i vinter har de ansvarat för slyröjningen på båda våra banor. 

Lennart Febring börjar sin anställning 1/3 och övriga i mitten på april.  

/Mikael Heiche 



Minnesanteckningar från Seniorkommitténs möte 20250120  

 
Närvarande: 
 

Manfred Wasserfaller , Leif Herlufsén , Marga Carlsson , Thomas Sätterman , 
 
Per-Anders Fors samt Bo Lindstedt 

 
OBS!! Fet text är nya inlägg 

 
 
Ekonomi & Priser: 

 
• Inför årets måndagsgolf så har vi bestämt att Order of Merit utgår och 

istället fördelar dom pengarna enligt nedanstående: 
 

 

• Beroende av deltagarantalet vid singeltävlingarna fördelas priser enligt 
följande: 

 
5 priser vid 80 deltagare eller fler 
4 priser vid 50-79 deltagare 

3 priser vid mindre än 50 deltagare 
 

• Beroende av deltagarantalet vid partävlingar fördelas priser enligt 
följande: 
 

3 priser vid mindre än 39 deltagande lag  
4 priser vid mer än 40 deltagande lag  

 
Beroende av hur intäkterna ser ut kan prissumman variera från gång till 
gång.  

 
• Samtliga priser består av presentkort hos Bumle alt presentkort på 

Marknadsplats Karlskoga. OBS!! minbeloppet är 200:- på Karlskoga kortet 
och max 5000:-. 

 
Måndagsgolfen: 
 

• Kontaktlista Seniorkommittén , Spelschema 2025 , PM för måndagsgolfen 
samt Lagtävlingar-Seriespel 2025 är nu uppdaterade och finns nu att se på 

klubbens hemsida under klubben/senior. 
 

• Måndagsgolfen är öppen för alla från och med 13 års ålder. 

 
 

• Vi kommer att göra en arbetsfördelning för Måndagsgolfen för att på det 
sättet avlasta övrig personal så mycket som möjligt.  

 

• Vi måste hjälpas åt med att försöka skynda på spelet vid måndagsgolfen 
då det finns alldeles för långa rondtider. 

 



 

Övrigt: 
 

• Vid nästa möte kommer vi att få en genomgång av Marcus gällande  
Golf Game Book då vi ev kommer att använda oss utav detta vid 
måndagsgolfen framgent. 

 
 

    
 
 

 
 

Nästa möte: 
 

• Måndagen 20250324 kl 13:00 , Thomas fixar fikabröd 

 
         Seniorkommittén // manfred wasserfaller 
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